

6天5晚 台北 . 台中自由行游



- * 懷舊鹿港小鎮 . 鹿港老街 . 摸乳巷 !
- * 全球第一座由玻璃打造的媽祖廟 !
- * 色彩繽紛充滿童趣彩繪 . 彩虹眷村 !
- * 5*台一枫华花泉卉馆独立温泉房, 享受温泉之乐

第一天：吉隆坡 – 桃园

(-)

酒店：晶悦国际或同级

欢迎抵达宝岛台湾~桃园国际机场，抵达后，送往酒店休息

第二天：桃园 – 鹿港 – 南投

(早/-/晚餐)

酒店：台一枫桦卉馆或同级

鹿港小镇 - 在周边古迹林立，如天后宫，有可以在这感受古朴的小镇气息，如半边井…等

鹿港老街 - 老街上氛围传统的红色瓷砖街道，街上传统商店和街头小吃摊林立。

摸乳巷 - 一条 200 年历史的窄巷道，只能容许一人通过，如碰巧两人相遇，只好跻身而过，因此有“摸乳巷”的戏称，却也让这本来默默无名的小巷子，声名大噪

鹿港玻璃妈祖庙 - 这是一座全由玻璃打造而成的妈祖庙，与其它传统式的庙宇，内部可能偏昏暗的情况完全不同，在玻璃庙里，到处都是明亮的光线通透

彩虹眷村 - 是條色彩繽紛、充滿童趣彩繪的巷道；這些色彩繽紛的人像、動物與色塊，因其擁有令人感動的在地元素，也讓這個孤寂的眷村熱鬧起來。

第三天：南投 – 台中

(早/午餐/-)

酒店：福尔摩沙中旅或同级

南投日月潭 - 日月潭的美，从春夏到秋冬，无论风和日丽或烟雨迷蒙，都回荡着绮丽的风姿。漫步在美丽湖边步道、特别赠送体验水域游艇之旅 (**日月潭游湖**)，体验最真实、感动的日月潭。

拉鲁岛 - 观赏日月潭中央的小岛-拉鲁岛。

年梯步道 - 又称通天梯，共 366 阶，阶梯上刻着出生日期，这可以寻找自己的出生日期，阶梯上的栏杆挂满游客们对于未来的盼望

一中夜市 - 这是台中一个大型商圈，属典型的大型学生商圈，台湾中部青少年流行文化指标地。此商圈以「便宜、份量多」为商圈饮食特色

第四天：台中 – 台北

(早/午餐/-)

酒店：一乐园酒店或同级

凤梨酥 DIY 体验 - 透過充滿樂趣的互動科技體驗以及親手 DIY 鳳梨酥的行程中，讓來訪的貴賓們開心地享受到台灣鳳梨的滿滿好運與美味糕點。

十分车站老街 - 这是一个很有火车文化特色的老街，也是放天灯的大本营，可以于天灯的四面写下您的祝福字句，拍照留念后点火放，举起天灯放上天空 (**自费体验**)。

台北 101 大楼 - 座落于台北最精华地段，曾是全世界最高楼的建筑，代表台湾的荣耀及骄傲，也是到台北旅游必看景点之一，不看看超高摩天大楼就好像没来过台北一样。

饶河街夜市 - 是台北是数一数二受欢迎的观光夜市，饶河夜市必吃小吃-蚵仔面线、福州胡椒饼、药炖排骨、生炒蟹脚、芒果草莓奇异果冰…等。

第五天：台北自由活动

(早/-/-)

酒店：一乐园酒店或同级

在台北市自由活动

第六天：台北 – 桃园 - 吉隆坡

(早)

送往机场搭乘客机返回温暖的家。

** 购物站：山地特产中心，茶叶，天禧貔貅 **

** 备注：特别安排 - 饶河街夜市，一中夜市，亲身品尝台湾各式风味小吃 (自费)

** 景点的先后顺序可根据具体情况有所调整 **

6D5N Taipei . Taichung F&E Tour

DAY 1 : KUALA LUMPUR ~ TAOYUAN (-) HOTEL: PLEASANT HOTEL / SML
Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Taipei. Upon arrival transfer to hotel.

DAY 2 : TAOYUAN~LUKANG ~ NANTAO (B / - /D) HOTEL : TAI FARM / SML
Lu Kang Town - Surrounded by ancient monuments, the Tin Hau Temple experience the quaint town atmosphere, such as half the well .

Lu Kang Old Street – The traditional red tiles and bricks street , with lots of shops and hawkers stalls.

Mo Lu Alley – with a history of 200 years narrow alley, only one person can pass through. If there is another person approach, one has to give way. Hence the name Mo Lu alley derived.

Lu Kang Glass MaZu Temple - This is a glass-made Mazu temple, compare with other traditional Temples, the Interior might be dim, through the Glass Roof, it would be very bright inside the temple.

Rainbow Village – It is a colorful, child-filled laneway; these colorful portraits, animals and color blocks are very touching. With the above elements, attract many visitors and make this lonely village lively.

DAY 3 : NANTAO ~ TAICHUNG (B / L / -) HOTEL : FM HOTEL / SML

Sun Moon Lake - (include boat ride) Throughout the year, the beauty of Sun Moon Lake, whether its sunny or raining season, will have the beautiful scenery. Experience the boat ride, to feel the real and touching Sun Moon Lake.

La Ru Island – A small island in the middle of the Lake.

Year Step Path – with 366 steps, also known as sky step. Carving the date of birth of the steps, you may find many future blessings tied on the railing.

Yi Zhong Night Market – A large Taichung commercial circle, especially for university students. You may find (cheap, quantities) food stuffs here.

DAY 4 : TAICHUNG ~ TAIPEI (B / L / -) HOTEL : PARADISE HOTEL/ SML

Pineapple Tart DIY – Experience the joyful DIY Pineapple Tart, and taste the wonderful biscuit that will bring good luck.

Shi Fen Old Street Station – This is full of train cultural old street , an ideal location for skylight Lantern. Experience at own expense to light skylight Lantern.

101 Tower - Located at the prime area of Taipei, it was once the tallest building in the world, represent the honors and pride of Taiwan. It is the must to see for the visitors to Taiwan.

Rao He Night Market – One of the very popular Night Market in Taipei City.

DAY 5 : TAIPEI F & E (B / - / -) HOTEL : PARADISE HOTEL/ SML

Today is free at own leisure.

DAY 6 : TAIPEI ~ TAOYUAN ~ KUALA LUMPUR (B)

Transfer to airport for your flight back home.



*** SHOPPING : LOCAL PRODUCTS , TEA , TIANXI PUXI ***

** Remarks : Arrange to taste the local food at RaoHe Night Market , Yi Zhong Night Market, (Own Expenses).

** The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator **

UPDATE ON : 26/08/2019